
ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY 

ZŠ ŘEČANY NAD LABEM  

DNE 11. 10. 2011 

 
Přítomni: Mgr. Doubravová, Mgr. Vohralíková, p. Teplá, p. Petrů 

Hosté:       Mgr. Zemánek, 

Omluven: p. Veselý, p. Švejk 

 

Program:  
1. Přivítání 

2. Projednávané dokumenty ZŠ  

 Výroční zpráva 

 Rámcový plán ZŠ na rok 2011 - 2012 

 Minimální preventivní program 

 Plán EVVO 

 Plán ICT 

3. Schválení Výroční zprávy 

                   4.   Změny ve škole 

                   5.   Oslavy 50. výročí založení ZŠ 

                   6.   Volby do Školské rady 

                   7.   Různé, diskuze  

 

1. Přivítání 
      

     Mgr. Doubravová přivítala všechny přítomné na první schůzce Školské rady v novém 

školním roce 2011 - 2012. 

 

2.  Projednávané dokumenty ZŠ  

    

     Všichni členové Školské rady obdrželi předem e-mailovou poštou dokumenty 

k prostudování. Ředitel školy Mgr. Zemánek seznámil přítomné s přílohami Výroční zprávy. 

Ostatní dokumenty – Rámcový plán ZŠ na r.2011- 2012, Minimální preventivní program, 

Plán EVVO i Plán ICT, byly poskytnuty k nahlédnutí. 

 

3. Schválení Výroční zprávy 

 

 Výroční zpráva po prostudování byla schválena hlasy všech přítomných členů ŠR . 

 

 4. Změny v ZŠ  

     

    Ředitel ZŠ Mgr. Zemánek i zástupkyně školy Mgr. Doubravová podali informaci  

o změnách ve škole. Velkou změnou v novém školním roce byla rekonstrukce školy  

– výměna oken, zateplení školy, nové sociální zařízení ve 2. patře ZŠ, obnova gastro zařízení  

a rekonstrukce ve školní jídelně. V rámci projektu EU Peníze do škol jsou vybevené všechny 

třídy interaktivními tabulemi. 

  

 

 



5. Oslavy 50. výročí založení ZŠ 

    

     Mgr. Doubravová informovala přítomné o přípravě slav 50. výročí založení ZŠ. Termín 

byl stanoven na 30.3. 2012. 

 

 6. Volby do Školské rady 

      

     Volby do Školské rady  proběhnou 14.11.2011, v den třídních schůzek. 

 

7. Různé, diskuze  

 

- p. Vohralíková informovala o dosavadních zkušenostech učitelů s prací s interaktivní 

tabulí. Příprava DUMŮ (digitálních učebních materiálů) je pro učitele časově velmi 

náročná, ale výuka je pestřejší a zajímavější pro žáky. 

- p. Teplá rozvinula diskuzi o kroužcích na ZŠ – široká nabídka mimoškolní činnosti   

- p. Petrů zhodnotil rekonstrukci školy – celkový dojem kazí betonový schod za školou 

      

                                                                                           Zapsala: Mgr. Jana Vohralíková 

 

  

  

  

 


